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Účast některých radních na zahraniční cestě na fotbalové utkání v Amsterodamu považuji za
nevhodnou, zvlášť v době, kdy zastupitelstvo Libereckého kraje projednává navýšení peněz
pro sport. Svůj osobní názor jsem sdělil a doporučil jim, aby doklady o zaplacení cesty
zveřejnili na svých webových stránkách. Radní Pieter a Mastník své doklady již zveřejnili na
osobních stránkách na webu Libereckého kraje.  

Všichni tři členové rady, kteří na fotbalové utkání cestovali, měli schválenou řádnou
dovolenou, nahlášenou dopředu. Doposud jsem nikdy neřešil, kde kolegové tráví svůj volný čas
a ani nikdy nezjišťoval, kam odjíždí a jakým způsobem svoji dovolenou platí. Neptal jsem se ani
radního Příkaského, jak financuje svou třítýdenní cestu do USA, ani jsem v roce 2013 nežádal po
tehdejší statutární náměstkyni Kocumové předložení účtů za její měsíční pobyt v USA.

Na základě této zkušenosti navrhnu radním a zastupitelům, aby o podobných cestách a jejich
financování dobrovolně informovali předem, tak jak jsem to učinil já v dubnu 2014, před svým
třítýdenním pobytem v USA, který platila americká ambasáda.

Věrohodnosti situace bohužel nepřispívá, když někteří radní mění svá veřejná stanoviska, což
je ovšem výhradně jejich osobní odpovědnost.

Někteří opoziční zastupitelé tvrdí, že cesta na fotbalové utkání má souvislost s rozhodováním o
navýšených dotacích do oblasti sportu. Tuto interpretaci zásadně odmítám a jen opakuji své
dva týdny staré prohlášení a můj názor na jejich rozdělení.

Znovu zdůrazňuji, že peníze rozhodně nelze poskytnout pouze fotbalistům nebo hokejistům,
ale jsou určeny na podporu i dalších, neméně významných a úspěšných sportovců. Máme
například výborné novoborské šachisty, českolipské plavce, skvělé jablonecké biatlonisty či
liberecké lyžaře, judisty, tenisty a mnohé další. Ti všichni mají možnost na peníze dosáhnout.



Pravidla dotačního programu se budou teprve projednávat a já osobně budu chtít, abychom
podpořili zejména ty oddíly, které už mají zajištěnu výraznou podporu obcí a měst.
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